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Η ελληνική ναυτιλία από τις σημαντικότερες
αγορές ανάπτυξης δραστηριοτήτων της WSM

2022/07/05 14:02 στην κατηγορία ΝΑΥΤΙΛΙΑ

Η Wilhelmsen Ship Management, διαχειρίστρια εταιρεία πλοίων παγκοσμίως,
διοργάνωσε για πρώτη φορά στην Ελλάδα, σε συνεργασία με την Βασιλική Πρεσβεία
της Νορβηγίας, εξειδικευμένο σεμινάριο σχετικά με το Ship Management.

Στην εκδήλωση παρευρέθηκε πληθώρα στελεχών από την ελληνική ναυτιλιακή
κοινότητα, οι οποίοι είχαν την ευκαιρία να ενημερωθούν για όλες τις τελευταίες
εξελίξεις στον κλάδο διαχείρισης στόλων και να ανταλλάξουν απόψεις για τα θέματα
που απασχολούν τον κλάδο.

Την εκδήλωση άνοιξε ο Carl Schou, CEO και Πρόεδρος της WSM και ακολούθησαν
ειδικές παρουσιάσεις με ομιλητές τους Hugo Wilson, Carbon Trading- Affinity Carbon
Solutions, Anders Hovelsrud, Insurance Director Den- Norske Krigsforsikring καθώς και
τον Charles Haskell, Decarbonization Programme Manager- Lloyd’s Register. Το
σεμινάριο έκλεισε με χαιρετισμό από  τον Πρέσβη της Νορβηγίας σε Ελλάδα και
Κύπρο H.E Frode Overland Andersen και δεξίωση προς τιμήν των καλεσμένων.

Στο σεμινάριο συζητήθηκαν εκτενώς οι επιδράσεις από τους νέους κανονισμούς του
EU Emissions Trading Scheme (ETS) στην ναυτιλιακή βιομηχανία για την απεξάρτηση
της από τον άνθρακα, καθώς και οι τρέχοντες παράγοντες κόστους και οι τρόποι
παραγωγής εναλλακτικών καυσίμων.

Επίσης, συζητήθηκε η εισβολή στην Ουκρανία και ο άμεσος αντίκτυπός της στην
εμπορική ναυτιλιακή δραστηριότητα, ένα φλέγον ζήτημα που απασχόλησε τους
συμμετέχοντες και έδωσε αφορμή για εποικοδομητική συζήτηση.

«Τα θέματα που παρουσιάστηκαν στο σεμινάριό μας είναι άρρηκτα συνδεδεμένα με
το σημερινό περιβάλλον και τις προκλήσεις που αντιμετωπίζει ο κλάδος διαχείρισης
πλοίων. Ως ένας από τους μεγαλύτερους διαχειριστές πλοίων παγκοσμίως, είμαστε σε
θέση να βοηθήσουμε τους πλοιοκτήτες μας να επιλύσουν αποτελεσματικά αυτές τις
προκλήσεις και να ηγηθούν της αγοράς».

Και συνέχισε: «Θεωρούμε την ελληνική ναυτιλία από τα σημαντικότερες αγορές
ανάπτυξης της δραστηριότητας μας και πιστεύω ότι οι Έλληνες εφοπλιστές 
μπορούν να εμπιστευτούν το υψηλό επίπεδο υπηρεσιών που παρέχουμε, με το



ισχυρό δίκτυο που έχουμε δημιουργήσει. Έχοντας ήδη πάνω από 450 πλοία και 9.200
ναυτικούς στο στόλο μας, στόχος μας είναι να επεκταθούμε και να αυξήσουμε 
τον αριθμό των πλοίων στα οποία έχουμε ήδη αναλάβει την διαχείριση, ενώ
παράλληλα να επεκταθούμε και σε άλλους τομείς όπως είναι τα πλοία μεταφοράς
φυσικού αέριου και τα δεξαμενόπλοια».


